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ZAPISNIK 
6. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog streličarskog saveza  

održane u srijedu, 31. ožujka 2010. u prostorima Bjelovarskog sajma 
u Bjelovaru (Gudovec) 

 

 

Prisutni članovi UO-a: g. Alen Kiđemet, g. Dubravko Buden, g. Ivan Mustapić, g. Damir Kolarek, g. 
Draško Mihinjač, g. Igor Orlić i Goran Ahel. 

Odsutni: g. Dorjan Močinić i g. Dražen Furdi uz ispriku na nedolasku. 

Dodatno, sjednici su prisustvovali g. Alojz Mauser – direktor natjecanja 12. europskog dvoranskog 
prvenstva Poreč 13.-21. ožujka 2010., g. Zdenko Videc – vođa radne ekipe Saveza u dvorani Intersport 
Plave Lagune (dvorana za zagrijavanje) i g. Zlatko Zubović, predsjednik NO-a Saveza. 

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Saveza g. Alen Kiđemet. 

Prije početka sjednice g. Draško Mihinjač predlaže da se s g. Močinićem i g. Furdijem porazgovara oko 
njihovog aktivnog sudjelovanja u radu Upravnog odbora Saveza obzirom da su od 6 sjednica UO-a 
prisustvovali samo dvjema. 
Predsjednik Saveza g. Alen Kiđemet preuzeo je tu obvezu na sebe. 

Jednoglasno je usvojen sljedeći, nadopunjeni Dnevni red: 
1.  Usvajanje zapisnika 4. sjednice održane 19. veljače 2010. i zapisnika 5. sjednice Upravnog odbora  
     održane 7. ožujka 2010. 
2.  12. EP dvorana Poreč 13. - 21. ožujka 2010. – analiza 

Izvjestitelji: 
- Alen Kiđemet - predsjednik Organizacijskog odbora 
- Goran Ahel - glavni tajnik i vođa ureda 
- Alojz Mauser - direktor natjecanja i protokola 
- Draško Mihinjač - field manager i vođa radne ekipe 
- Zdenko Videc - vođa radne ekipe u dvorani Intersport Plave Lagune 
- Dubravko Buden - seniorski izbornik 
- Damir Kolarek - juniorski izbornik 
- Ivan Mustapić – marketing i mediji 

3.  Pripreme za organizaciju 1. Svjetskog kupa, Poreč 4. do 9. svibnja 2010. 
4.  Razno 
 

ad. 1 Zapisnik 4. sjednice UO-a održane 19. veljače 2010. i zapisnik 5. sjednice UO-a održane 7. 
ožujka 2010. jednoglasno se usvajaju. 

ad. 2 Predviđeni izvjestitelji po ovoj točki dnevnog reda podnijeli su svoja izvješća.  

G. Alen Kiđemet, predsjednik Organizacijskog odbora 12. EP dvorana Poreč podnio je kratko izvješće. 
G. Kiđemet je slijedom poslovnih obveza u Poreču na EP boravio u dva navrata – na otvaranju i 
zatvaranju. 
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Glavni tajnik Saveza Goran Ahel zamolio je da svoje izvješće podnese na kraju nakon što svi iznesu svoja 
izvješća. 

Direktor natjecanja g. Alojz Mauser u svom izvješću ističe da je organizacija ovog natjecanja bila čudna. 
Naglašava probleme s metama (problemi sa sredinama zbog probijanja, različite debljine meta, mete su se 
morale često okretati, krpati purpen pjenom i podmetati s kartonima ispod lica da izdrže). G. Mauser 
ističe da je potrebno napraviti inventuru svih meta za potrebe organizacije Svjetskog kupa u svibnju da se 
vidi da li treba kupiti nove mete, a postavio je i upit o cijeni plaćenih meta. 
Obradu rezultata i akreditacije obavljala je talijanska ekipa za obradu rezultata koja inače obavlja taj dio 
posla za EMAU. Putne troškove snosio im je EMAU, a honorar i smještaj Hrvatski streličarski savez. 
Medijska pokrivenost bila je loša. Na natjecanju je boravio jedan novinar iz Njemačke, a ponudu za 
izradu reportaže o natjecanju tvrtke ''Media point'' Upravni odbor Saveza je odbio. 
G. Mauser postavlja upit o sponzorima natjecanja – koji su i koliko su sponzorirali. 
Također naglašava lošu opremljenost akreditacijskog ureda (officea). 
Održavanje čistoće u dvorani bilo je dobro, a troškove dvorane snosio je Grad Poreč. 
Ručak u dvorani bio je organiziran po principu cateringa za radnu ekipu, suce, tehničkog delegata i ekipu 
za obradu rezultata. 
Transport natjecatelja organiziran preko tvrtke ''Ema-tours'' g. Mauser smatra dobrim. 
Visinu isplaćenih putnih troškova članovima radne ekipe Saveza g. Mauser smatra nedostatnim. 
Također ističe brojnost hrvatske natjecateljske reprezentacije koju je činilo 19 osoba od čega 17 
natjecatelja. 
Međuljudske odnose unutar radne ekipe g. Mauser smatra dobrim, a naglašava utjecaj na članove radne 
ekipe sa strane. 

G. Draško Mihinjač, field manager i vođa radne ekipe u svom izvješću također naglašava da su isplaćeni 
putni troškovi članovima radne ekipe premali. 
Za smještaj radne ekipe organiziran preko Ugostiteljskog obrta Jurcan u selu Jehnići na dvadesetak 
kilometara od Grada Poreča naglašava problem količine hrane, jednog menija, a također smatra da se dio 
ekipe smatrao izdvojenim. 
G. Mihinjač ističe da se na natjecanju koristilo oko 90 podloga za mete te da se treba utvrditi stupanj 
oštećenja meta jer su imali problem probijanja te smatra da će ugrubo oko 30% podloga za mete biti 
neupotrebljivo na natjecanju Svjetskog kupa u svibnju. Za stalke za mete g. Mihinjač smatra da su s druge 
strane bili vrhunski. 
Korištena lica za mete bila su od proizvođača JVD, a potrošeno je oko cca 3.000 komada lica. 
Smeđe trake koje su korištene za označavanje terena s tzv. škrobnim ljepilom nisu bile dobre jer se nisu 
poznavale na terenu. 
G. Mihinjač na kraju naglašava da se ne osjeća zajedništvo u Upravnom odboru po pitanju organizacije tj. 
projekta Poreča i organizacije velikih međunarodnih natjecanja od strane Hrvatskog streličarskog saveza. 

Predsjednik Saveza g. Alen Kiđemet kategorički izjavljuje da to nije točno i da je strateški stav Saveza 
podržavati velika natjecanja, naravno pod uvjetom da su profitabilna, a njemu osobno se čini da jesu 
čemu govori u prilog i konačni obračun ovog natjecanja. 

G. Zdenko Videc, vođa radne ekipe u dvorani Intersport Plave Lagune (dvorana za zagrijavanje) također 
naglašava probleme s podnim oznakama koje su se vrlo lako skidale te smatra da je satnica održavanih 
treninga bila u redu. 

G. Dubravko Buden seniorski izbornik smatra da je izvještaj g. Videca netočan. 
G. Buden smatra da je reprezentacija unutar sebe dobro funkcionirala. 
Naglašava problem sa satnicom i njenim pomicanjem za kojeg smatra da je enorman. 
Također naglašava da je imao sukob s g. Mauserom, g. Mihinjačem i g. Videcom. 

G. Mihinjač smatra da je izvještaj g. Budena kao člana UO-a netočan i tendenciozan. 



 

Str  3 od 6 
 
 

Kao hrvatski izbornik g. Buden je trebao smirivati i izglađivati pojedine problematične situacije, a ne 
''tražiti dlaku u jajetu''. G. Mihinjač inzistira da se ovo njegovo mišljenje uvrsti u zapisnik sjednice kao 
njegovo izdvojeno mišljenje. Također smatra da g. Buden ima najmanje prava za prigovaranje obzirom na 
neke svoje izjave u Poreču te postavlja pitanje povjerenja izborniku koji je ujedno i član UO-a delegiran 
od strane predsjednika Saveza, a nije izabran od strane Skupštine Saveza. 

Predsjednik Saveza g. Kiđemet naglašava da i g. Buden i g. Mustapić koje je u skladu sa Statutom Saveza 
na izbornoj Skupštini Saveza kao novoizabrani Predsjednik Saveza predložio za članove UO-a imaju 
njegovu punu podršku i da ih je Skupština Saveza kao takve i potvrdila. 

G. Ivan Mustapić traži da ton diskusije bude normalan i da ukoliko treba Upravni odbor može glasati o 
povjerenju izborniku, ali i bilo kome drugome. Dodaje da g. Buden ima njegovo povjerenje ukoliko se 
bude glasalo o tome. 

Juniorski izbornik g. Damir Kolarek u svom izvješću ističe u više navrata održane pripreme za natjecanje 
te da su natjecatelji koji su nastupili u Poreču jezgra juniorske reprezentacije. 
G. Kolarek ističe organizacijski problem prijevoza do dvorana. Prijevoz je bio organiziran po principu 
shutlle-prijevoza pa se dešavalo da netko prijevoz ima odmah dok sjedne u autobus, a netko je morao 
čekati i po pola sata do sat vremena po sjedanju u autobus. 
G. Kolarek ističe da se satnica u hodu mijenjala, a da natjecatelji nisu bili obavješteni pa se dešavalo da 
su po stizanju u dvoranu po prije utanačenoj satnici došli na već održan meč koji su namjeravali gledati. 

G. Mihinjač pojašnjava da se satnica mijenjala samo u dva navrata i da se nije generalno mijenjala. Na 
sastanku kapetana ekipa prije početka natjecanja uočena je greška u predviđenoj satnici juniorskih 
mečeva. 

G. Ivan Mustapić zadužen za marketing i medije ističe da nije bilo vremena raditi oglašavanja i kampanju 
EP-a, a kako natjecanja EP-a i SK nisu mogla biti zajedno oglašavana radi preklapanja ingerencija 
EMAU-a i FITE te određenih vlasničkih prava koja Svjetska i Europska federacija polažu na svoja 
natjecanja, odlučeno je da se ide u kampanju samo natjecanja Svjetskog kupa. 
G. Mustapić pita g. Mausera otkuda mu pravo postavljati upite za učinjeno u marketingu te naglašava da 
je sam svojim vlastitim sredstvima u visini 47.000 kuna financirao određene rashode natjecanja te da je 
materijala za ured u visini 10.900 kuna dostavljeno u ured Saveza. 
G. Mustapić naglašava da nije prihvatljiva diskvalifikacija g. Budena od strane g. Mihinjača kao člana 
UO-a koji nije izabran nego je predložen u UO od strane Predsjednika Saveza. 

G. Mihinjač dodaje da pravo postavljanja upita o učinjenom u marketingu g. Mauseru proizlaze iz 
činjenice da je bio direktor natjecanja te ponovno ističe da stoji iza toga da je izvješće g. Budena 
neistinito i tendenciozno, a njegovo ponašanje bezobrazno te određene njegove izjave i to pred 
međunarodnim auditorijem neprihvatljive. 

Goran Ahel glavni tajnik Saveza i vođa ureda natjecanja se u svom izvješću uvodno ispričao svima na 
nedostavljanju svog pisanog izvješća. 
Naglašava da organizacija ovog EP nije bila dobra i da je među članovima UO vladalo veliko 
nepovjerenje jednih prema drugima koje je išlo toliko daleko da nije bilo zajedničke, jedinstvene 
koordinacije s jednog centralnog mjesta već su se pojedine stvari radile na svoju ruku. Nepovjerenje i 
nekoordinacija unutar UO-a bili su toliki da se nije vjerovalo čak niti u već dogovoreno nabavljanje meta 
na vrijeme, a operativno provođenje nabavke meta i razmjena informacija rađena u zadnji čas. 

Predsjednik Saveza g. Alen Kiđemet naglašava da ima informacije da su se dogovarale posudbe meta 
mimo znanja Predsjednika i da više neće dozvoliti bilo kakve radnje Predsjedniku iza leđa. 

Posebno je istaknut i problem talijanske ekipe za obradu rezultata. Po komunikaciji koju su oni obavljali s 
direktorom natjecanja g. Mauserom, oni su svu potrebnu opremu trebali dovesti sa sobom te stići u Poreč 
i već početi s radom dan i pol prije početka samog natjecanja. U Poreč su stigli s velikim kašnjenjem od 
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dan i pol i bez potrebne opreme (oni pak naglašavaju da su dogovorili da će im Savez ustupiti potrebnu 
nedostajuću opremu), a što je za sobom povlačilo u startu veliki broj problema: za radnu ekipu su se 
akreditacije obavile ne prije nego svima, već na samom kraju natjecanja jer talijanska ekipa nije stigla to 
odraditi zbog važnijih zadaća organizacije obrade rezultata i praćenja natjecanja preko internet stranice u 
živo, problem nedostatka prave opreme iskrsnuo je večer prije početka natjecanja jer su se trebali 
isprintati natjecateljski brojevi, a naši printeri zbog velikog obima potrebnih isprinta i sporosti nisu to 
mogli obaviti pa smo u zadnji čas organizirali printer koji je to mogao obaviti preko domara dvorane 
Žatika, raspored natjecanja nije se stigao dobro provjeriti pa je na sastanku kapetana ekipa uočena greška 
u rasporedu pucanja juniora, istovremeno, server koji talijanskoj ekipi za obradu rezultata inače 
omogućuje stalno obnavljanje i praćenje rezultata na internet stranici (koji je lociran u Italiji), srušio se pa 
na internet stranici nismo imali dostupne rezultate natjecanja itd. 
Problematičan je bio i pristup internetu koji smo kao organizatori morali osigurati. Iako smo prema 
dogovorima s nadležnima dvorane Žatika prije natjecanja dogovorili načelno da ćemo na raspolaganju 
imali dva odvojena kanala, ušavši u dvoranu jedva smo uspjeli dobiti i jedan kanal, a bežična mreža se 
stalno rušila jer se na kraju ispostavilo da je netko skinuo ili ukrao antenu u dijelu dvorane u kojem je bio 
akreditacijski ured. Pri tome nadležne u dvorani i čovjeka za popravak smo jedva uspjeli nakon dva dana 
privoliti da dođu pogledati u čemu je problem i kvar. 
Osim organizacijskih problema, ponašanje seniorskog izbornika g. Dubravka Budena u Poreču tijekom 
natjecanja okarakterizirao je neprihvatljivim i zbog težine nekih njegovih danih izjava i zbog samog 
ponašanja prema pojedincima unutar radne ekipe i reprezentacije. Seniorski izbornik koji je k tome i član 
Upravnog odbora Saveza trebao bi uvijek smirivati situaciju i nastojati ispravljati uočene probleme, a ne 
javno prigovarati na način kao da nije dio cijele hrvatske ekipe i domaćin natjecanja. 

Predsjednik Saveza g. Alen Kiđemet naglašava da iza stručnog dijela posla u reprezentaciji seniorski 
izbornik g. Dubravko Buden uživa njegovu potpunu podršku i nije potrebno glasati o njegovom 
povjerenju, ali je svakako za osudu način na koji je izrazio svoje nezadovoljstvo. 

Upravni odbor na prijedlog Predsjednika Saveza izriče oštru opomenu seniorskom izborniku g. 

Dubravku Budenu za ponašanje i dane izjave u Poreču tijekom održavanja 12. EP dvorana. 

Po završetku natjecanja EP Predsjednik Saveza g. Alen Kiđemet tražio je izvješća svih sudionika u 
organizaciji. Između ostalog zatražen je i dobijen i obračun smještaja i organizacije transporta od strane 
tvrtke ''Ema-tours''. U samom obračunu se napominje da je suradnja tvrtke ''Ema-tours'' i Saveza uvijek 
bila bazirana na internim dogovorima Saveza i ''Ema-toursa''. Po upitima bivšem izvršnom direktoru 
Saveza i direktoru natjecanja g. Mauseru (odgovornoj osobi Saveza u vrijeme kad su se uvjeti smještaja i 
transporta dogovarali prije slanja pozivnog paketa reprezentacijama učesnicama) te direktoru tvrtke 
''Ema-tours'' g. Damiru Golubiću u samom Poreču i jedan i drugi su naglasili da nisu ništa dogovorili i 
precizirali. Jedino se spominjao nekakav dio prihoda Saveza od smještaja u visini 17 EUR po noćenju. 
Dodatno, od tvrtke ''Ema-tours'' zatražen je i original ponude i ugovora hotelske kuće Plava Laguna 
prema njima da se vidi kako su stvari u financijskom smislu posložene i gdje se u svemu tome nalazi 
Savez. To je odbijeno od strane ''Ema-toursa'' kao presedan jer je to odnos između druge dvije pravne 
osobe. Dodatno, iz dostavljenog obračuna ne vidi se koliki dio pripada Savezu u prihodu od organizacije 
transporta učesnika natjecanja.  
Posebno se ističe činjenica da je naša reprezentacija već došla na natjecanje, a da se nije znalo po kojoj 
cijeni će naši reprezentativci boraviti u hotelu. Smještaj naše radne ekipe bio je predviđen u 
Ugostiteljskom obrtu Jurcan na dvadesetak km od Grada Poreča. Ljudi su se poslije žalili da nisu imali 
dovoljno hrane, da im je bilo hladno i da su bili izdvojeni od svih ostalih. Taj smještaj je bio dogovaran 
navodno po cijeni od 15 EUR po noćenju, a u obračunu je iskazan po cijeni od 27 EUR po osobi po 
noćenju. U obračunu tvrtke ''Ema-tours'' također je bila zatajena činjenica da se na svakih 20 noćenja ima 
pravo na 1 besplatno noćenje. Kako je ovo bilo i juniorsko prvenstvo juniori nisu plaćali boravišnu taksu. 
Ta činjenica je u dostavljenom obračunu tvrtke ''Ema-tours'' također zatajena. U dostavljenom obračunu 
također su iskazani i neki troškovi i navodni dugovi Saveza prema agenciji ''Ema-tours'' od prijašnjih 
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godina za koje nisu dostavljeni računi i nitko ne zna za što su i po kojoj specifikaciji. Unatoč svemu, u 
obračunu je iskazan pozitivan dio prihoda koje Savez ima kod agencije ''Ema–tours'' u iznosu nešto 
većem od 10.000 EUR. 
Posebno se ističe problem organizacije određenih stvari u zadnji čas slijedom čega se Savez dovodio u 
situaciju da jednostavno mora pristati na određenu ponudu ma koliko ona precijenjena bila. Takav način 
organizacije financijski uvelike napreže Savez. 

Predsjednik Saveza g. Alen Kiđemet naglašava da je jedan od osnovnih preduvjeta dobre organizacije 
pravovremena priprema i iscrpni i precizni dogovori sa svim uključenim stranama pa zahtijeva od 
Organizacijskog odbora da nakon odrađenog EP u dvorani odmah krene s pripremom organizacije 
Svjetskog kupa jer nam se ovakvo što više ne smije dogoditi. Blagovremena priprema nam osim toga i 
štedi novac jer smo u tom slučaju u mogućnosti sagledati više ponuda i ne dovesti se u poziciju svršenog 
čina. 
Obzirom da je Predsjednik „glava“ Saveza, a Savez sude po tome kakav mu je Predsjednik, g. Kiđemet 
više ništa ne želi prepustiti slučaju te će nakon ovog prvenstva obnoviti razgovore sa svim sudionicima 
organizacije natjecanja gdje želi precizno utvrditi sve obaveze i troškove organizacije. Dodaje da se mi ne 
možemo prepustiti stihiji i neznanju i moramo najmanje deset dana prije početka natjecanja imati čistu 
sliku ukupne organizacije događaja, što znači znati koliki nam je prihod, a koliki rashod, kakav će biti 
protokol otvaranja, kakav zatvaranja, koliko i kakvih cvjetova će biti u buketima za nagrađene, koga i s 
čim ćemo od visokih uzvanika počastiti te način na koji ćemo vezati vezice na tenisicama. 

Glavni tajnik Goran Ahel posebno naglašava da Savez snosi skoro sve rizike organizacije natjecanja i 
troškove, a netko drugi očito ima dobru računicu u sudjelovanju u organizaciji velikih natjecanja u 
organizaciji Saveza. Smatra da Savez ima snage da organizaciju smještaja i transporta za Svjetski kup u 
svibnju sam odradi sa svojim ljudima i predlaže da se Organizacijskim odborom svjetskog kupa u svibnju 
imenuje cijeli Upravni odbor Saveza, a ne samo par ljudi. 

G. Ivan Mustapić ponovno naglašava svoj stav i mišljenje da u poslovnom odnosu između Saveza i tvrtke 
''Ema-tours'' dosta toga nije u redu i ne štima te predlaže da se zbog netransparentnosti, a radi očuvanja 
interesa Saveza s 1. travnjem 2010. prekine poslovni odnos s tvrtkom ''Ema-tours'' i da Savez sam 
organizira smještaj i transporte reprezentacija učesnica za natjecanje Svjetskog kupa u svibnju. 

G. Draško Mihinjač načelno nije za prekid suradnje Saveza i tvrtke ''Ema tours'' u ovom trenutku.  

Upravni odbor jednoglasno odlučuje da Organizacijski odbor za natjecanje Svjetskog kupa u 

Poreču čini cijeli Upravni odbor Saveza. 

Upravni odbor uz jedan glas suzdržan donosi odluku da se s 1. travnjem 2010. prekida poslovna 

suradnja s tvrtkom ''Ema-tours'' te da se obavijest o prekidu suradnje dostavi Svjetskoj 

streličarskoj federaciji FITI. 

Zadužuje se glavni tajnik Saveza Goran Ahel da s Hrvatskim olimpijskim odborom provjeri 

eventualni sukob interesa za slučaj da Savez organizira smještaj i transfere za zemlje učesnice 

velikih natjecanja u organizaciji Saveza. 

Zadužuje se glavni tajnik Saveza Goran Ahel da ispita mogućnost ulaska Saveza u sustav PDV-a. 

ad. 3 U nastavku sjednice razgovaralo se o potrebama u organizaciji natjecanja Svjetskog kupa u 
svibnju u Poreču. 

U diskusiji su sudjelovali g. Ivan Mustapić (razglas, pokretni WC-i ...), g. Draško Mihinjač (hitno 
potrebna inventura opreme, problem s postavom terena za finala u gradu i nedovoljnim brojem ljudi za taj 
dan, odjeća za radnu ekipu), g. Dubravko Buden i g. Damir Kolarek (odjeća za reprezentaciju – kratke 
hlače i kabanice). 
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Upravni odbor jednoglasno donosi odluku da se ide u nabavu odjeće za radnu ekipu za natjecanje 

Svjetskog kupa te za reprezentaciju (kratke hlače i kabanice). 

Upravni odbor jednoglasno donosi odluku da se potpiše ugovor o sponzorstvu s Plavom Lagunom 

Poreč. 

Naglašeno je da treba hitno obaviti razgovore s Gradom Porečom oko organizacije natjecanja (tribine, 
videozid, podiji za pucanje i za mete te zaštite iza meta itd.). Zaključeno je da se u svim mogućim 
slučajevima obavljaju telefonske koordinacije između pojedinih članova Upravnog odbora. 

ad. 4 Uz jedan glas protiv Upravni odbor donosi odluku da se zaključi Ugovor o radu na 

određeno vrijeme s trenericom mlađih dobnih kategorija Andreom Čižmek slijedom njezinog 

sudjelovanja u Programu angažiranja trenera Hrvatskog olimpijskog odbora. 

Upravni odbor jednoglasno donosi odluku da će kotizacija za seminar za voditelje streličarstva koji 

će se održati od 9. do 11. travnja 2010. u Bjelovaru biti u visini 300,00 kuna po pristupniku, a 

honorar po predavaču 500,00 kuna. Ukoliko se ne prijavi dovoljan broj kandidata organizacija 

seminara odgodit će se za jesen. 

Upravni odbor jednoglasno daje dopuštenje predsjedniku Saveza za sudsku nagodbu po pitanju 

ovrhe u predmetu Studentski centar- HSS. 

Uz 1 glas suzdržan zadužuje se predsjednik Saveza g. Alen Kiđemet da obavi razgovore s 

predsjednikom Streličarskog kluba ''Katarina Zrinska'' po pitanju njihovog podmirenja 

dugovanja prema sucu Anđelku Praskalu za obavljeno suđenje u 2009. godini. Ukoliko se to 

dugovanje podmiri, SK ''Katarina Zrinskoj'' dopušta se organizacija turnira FITA 2x70m + OR 1. 

i 2. svibnja 2010., bez uvrštenja turnira u službeni Kalendar natjecanja HSS-a ali uz mogućnost 

objave poziva za natjecanje na internet stranici Saveza. 

Predsjednik Saveza g. Alen Kiđemet u nastavku sjednice ukratko je upoznao prisutne s trenutnim 
statusom sudskog postupka u predmetu Plitvička jezera-HSS po održanom ročištu 18. ožujka 2010. 

 

 
U Zagrebu, 9. lipnja 2010. 

    Zapisničar:                   Predsjednik saveza: 
 
             Goran Ahel                         Alen Kiđemet 


